
                       
 

招募青少年人聲合唱演員 III 

Casting for Young A Cappella Performers III 
 

遴選日期 Audition Date: 1.6.2014 (日 Sun) 

遴選地點 Audition Venue:  

香港文化中心音樂廳後台排演室 CR1 

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall Backstage CR1 
(九龍尖沙咀梳士巴利道十號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon) 

 

 

 

 
《你，唱得喜？II》青少年人聲合唱工作坊暨總結演出 

Do You Sing? Dare to Sing! II Youth A Cappella Workshop cum Finale Performance 
 

 音樂總監／作曲編曲／概念創作／歌唱指導  

Music Director/ Music Composition & Arrangement/ 

Writer/ Vocal Coach 

彭祖容 Jo Jo Pang 

形體指導 Movement Coach 陳嘉儀 Karen Chan 

歌唱指導 Vocal Coach 馮夏賢 Eli Fung 

敲擊指導 Percussion Coach 樊麗華 Anna Fan 
 

 節奏口技指導 Beatbox Coach 黃浩邦 RX 
 

本地無伴奏合唱團體 Orange 人聲樂團(Orange A Cappella)，以橙色所揮發的熱情活力，以及最新鮮醒神的

風格唱奏原創音樂及改編流行曲，全領域放開懷抱，結合形體舞蹈及音樂敲擊元素，帶來一個傳承夢想的

故事。遴選後獲取錄的青少年朋友, 將會接受一個多月的密集訓練。包括基本歌唱發聲技巧、合唱與聆聽

訓練、人聲敲擊入門、敲擊樂入門及舞台呈現訓練，開展一段精彩的「阿卡貝拉」音樂旅程。 

故事簡介： 

人總是慨嘆可用的時間有限，希望用盡每分每秒去做自己喜歡的事。但在追尋的過程中總有不同的現實因

素，令我們裹足不前。當我們面對著潮流的沖擊，時代的交錯，如何在時間洪流中堅持夢想？在這個紛擾

不休的城市中一步步走出「夢想」？我們將利用無伴奏合唱音樂，配合敲擊樂、形體舞蹈和劇場視角呈現

出一個有關「傳承」與「夢想」，全新探索人生的旅程！ 

工作坊日期 Date of Workshops: 23.6 – 14.8.2014 

工作坊地點 Venue of Workshops:  

高山劇場新翼 排演室(待定) Ko Shan Theatre New Wing Rehearsal Room (to be confirmed) 

費用 Fee: $480  名額 Quota: 25  年齡 Age: 10-25 

總結演出日期 Date of Finale Performance: 

15-16.8.2014 (五 Fri - 六 Sat) 7:30pm; 17.8.2014 (日 Sun) 3pm 

總結演出地點 Venue of Finale Performance: 

西灣河文娛中心劇院 Sai Wan Ho Civic Centre Theatre 

查詢電話 Enquiries: 5100 2254 

請填妥報名表格並以下列其中一種方式遞交。入圍者將獲邀請進行遴選。

Applicants should submit a completed application form by one of the following 

methods. Shortlisted applicants will be invited to auditions. 

電郵 Email: orange.iacworkshop@gmail.com 

網上登記遴選 Online enrollment form：
https://docs.google.com/forms/d/1rqNRnkzlVkza4Ss2EZRK8ElfSlGaXvacJbIjgNcn6XU/viewform 

網上遴選登記 

Online enrollment QR code 

mailto:musical@hk3ami.com
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《你，唱得喜？II》青少年人聲合唱工作坊暨總結演出 

Do You Sing? Dare to Sing! II Youth A Cappella Workshop cum Finale Performance 

報名表格 Application Form 

 

請填寫以下各欄，申請詳情參閱「申請人須知」。 

Applicants are required to fill in all items. Please refer to “Notes to Applicants’ for details. 

 

姓名 Name                              (中文) 

                                     (English) 

性別 Sex                年齡 Age             

出生日期 Date of Birth                         

住宅電話 Residential Tel.                       手提電話 Mobile                                 

電郵 Email                                   

地址 Address                                                                                                                

                                                                                                                                                      

就讀學校 (如適用) School Attending ( If applicable)                                                 

年級 (如適用) Class (If applicable)                                                                

 

請回答以下問題 Please answer the following questions: 

1)  是否曾接受任何音樂／歌唱訓練或參與任何演出      

 是，請註明                                                           否 

Have you received any music / vocal trainings or participated in any performances   

 Yes, please specify                                                      No 

2)  於 2014 年 6 月 23 至 8 月 17 日期間會否離開香港外遊:           是      否 

Will you travel away from Hong Kong between 23 June to 17 Aug 2014      Yes      No 

 

家長/ 監護人聲明 Parents / Guardian declaration   

(十八歲以下人士適用 For applicants under the age of 18 ) 

 

家長/ 監護人姓名 Name of parent / guardian:                               

聯絡電話 Contact No.                                                   

與參加者關係 Relationship with applicant:                                  

 

本人                                     同意                         （參加者姓名) 參加由康樂及文化

事務署主辦《你，唱得喜？II》青少年人聲合唱工作坊暨總結演出，並支持他/她完成參與整項活動。 

I, ____________________________ hereby give consent to ____________________________(Name of 

applicant) to participate in the Do You Sing? Dare to Sing! II Youth A Cappella Workshop cum Finale 

Performance presented by Leisure and Cultural Service Department and will support him/ her to complete all the 

activities.   

 

 

簽署 Signature                                      日期 Date                          
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申請人須知 Notes to Applicants 

 

1) 遴選日期暫定為 2014 年 6 月 1 日 (星期日)。 

Audition is tentatively scheduled on 1
st
 June 2014 (Sun). 

 

2) 入圍者將個別獲電話及電郵通知參加遴選。 

Shortlisted applicants will be informed by telephone and email for audition. 

 

3) 獲取錄參加工作坊及演出者(簡稱「參加者」)，須於 2014 年 6 月 6 日前繳交$480 的課程費用(劃線支

票抬頭「香港特別行政區政府」)，並於支票背面寫上參加者之姓名及聯絡電話，郵寄至「九龍尖沙咀

梳士巴利道 10 號香港文化中心行政大樓 5 樓，藝術節辦事處收」，信封上請註明「參與《你，唱得喜？

II》青少年人聲合唱工作坊」。 

Successful applicant (hereinafter referred to as “Participants”) please send a crossed cheque of $480 (payable 

to ‘The Government of the HKSAR’), with the name and contact number of the participant written on the 

back, to the Festivals Office at Level 5, Administration Building, Hong Kong Cultural Centre, 10 Salisbury 

Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong by 6 June 2014. Please specify “Participation of Do You Sing? 

Dare to Sing! II Youth A Cappella Workshop” on the envelope. 

 

4) 出席率少於 90%之參加者，將失去參與總結演出資格。 

Participant with attendance rate less than 90% in the workshops will not be allowed to take part in the Finale 

Performance. 

 

5) 參加者如中途退出，所繳費用恕不退還。 

No refund will be made for participant who drop out of the workshops. 

 

6) 主辦單位保留因報名情況而作出調動之權利。 

The presenter reserves the right to amend the programme according to the number of enrolments. 

 

7) 節目如有更改，應以康樂及文化事務署之最後公布為準。 

Programmes are subject to change. Please refer to the Leisure and Cultural Services Department’s 

announcements as final. 

 

個人資料（私隱）收集聲明 Notification of Personal Data Collection 

 

1. 你所提供的資料只用作申請由康樂及文化事務署主辦的《你，唱得喜？II》青少年人聲合唱工作坊暨總

結演出。 

 The information provided will be used by the Leisure and Cultural Services Department for applications for the 

Do You Sing? Dare to Sing! II Youth A Cappella Workshop cum Finale Performance only. 

 

2. 除個人資料（私隱）條例所訂明的豁免外，根據同一條例第 18 及 22 條及附表 1 第 6 項原則，你有權要

求查閱及更改本表格內所載列的個人資料。 

 Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, and in accordance with Section 18 and 22 

and Principle 6 of Schedule 1 to the Ordinance, you have a right of access and correction of the personal data 

provided in this form. 

 

3. 查詢及更改個人資料的要求應以書面形式向藝術節辦事處提出。（查詢：2370 1044） 

 Request for personal data access and correction should be addressed to the Festivals Office of the Leisure and 

Cultural Services Department. (Enquiries: 2370 1044) 

 


